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ورزش

گفتوگو

قرارداد بازیکنان فوتبال معمولا در انتهای ماه ژوئن میلادی 

به پایان می رســـد اما در این فصل به دلیل شیوع کرونا و 

تاثیرات آن بر فضای فوتبال، فیفا به باشگاه ها این اختیار 

را داده تـــا با توافق با بازیکنانی که قراردادشـــان به پایان 

رسیده است، آنها را تا انتهای فصل فوتبالی خود که چند 

هفته دیگر ادامه خواهد داشـــت در تیم های خود حفظ 

کنند. در انتهای این فصـــل هم قرارداد چندین بازیکن 

مطرح و نام آشـــنا با تیم های خود خاتمه خواهد یافت و 

دو طـــرف تمایلی به تمدید آن ندارند. در ادامه نگاهی به 

مهم ترین بازیکنانی خواهیم داشت که در نقل وانتقالات 

این فصل به عنوان بازیکن آزاد می توانند راهی باشگاه های 

دیگر شوند.

ادینسونکاوانی

دوران حضور مهاجم اروگوئه ای پاری سن ژرمن در فرانسه 

پس از 7 ســـال به پایان رسیده است و مذاکرات طرفین 

بـــرای تمدید قرارداد در نهایت به نتیجه نرســـید. خرید 

مائورو ایکاردی در ابتدای فصل باعث شد تا کاوانی بیشتر 

نیمکت نشین باشد و به همین دلیل تصمیم گرفت در 33 

سالگی به دنبال باشگاهی جدید باشد تا بتواند حضور در 

ترکیب اصلی را تجربه کند. کاوانی حداقل یکی دو فصل 

دیگر می تواند در اوج باشـــد و باشگاه های بزرگ اروپایی 

تمایل زیادیر برای خرید او دارند.

ماریوگوتزه

او کـه تـازه در 28 سـالگی قـرار دارد و زننده گل قهرمانی 

2014 نیـز بـوده اسـت از  ژرمن هـا در جام جهانـی 

سـوی دورتمونـد به عنـوان بازیکـن آزاد اعـلام شـد و 

می توانـد چالشـی جدیـد را در تیمـی دیگـر تجربه کند. 

مصدومیت هـای پیاپـی و مشـکلاتی کـه بـرای سـلامت 

او رخ داد باعـث شـد تـا نتوانـد شـروع درخشـانش در 

سـنین جوانی را ادامه دهد. شـاید حضور در باشـگاهی 

دیگـر کـه احتمـالا خـارج از آلمـان خواهـد بـود بـه احیا 

شـدن فوتبالـش کمـک کنـد. از میـلان به عنـوان یکـی 

از گزینه هـای او یـاد می شـود و البتـه ایـن احتمـال هـم 

وجـود دارد کـه دوبـاره زیـر نظـر یورگـن کلـوپ و ایـن بـار 

در لیورپـول فوتبالـش را ادامـه دهـد.

بندیکتهوودس

یکی دیگر از بازیکنان ملی پوش آلمان در فینال جام جهانی 

2014 که این روزها در فوتبال روسیه مشغول است اما او 

هم به دلیل مصدومیت های زیادی که داشته به زودی لیگ 

این کشور را ترک خواهد کرد. عملکرد عالی او در شالکه 

باعث شد تا یوونتوس در سال 2017 او را به خدمت بگیرد، 

اما حضورش در این تیم ایتالیایی کابوس وار بود و حالا در 

32 سالگی و پس از دو فصل حضور در روسیه این کشور 

را ترک خواهد کرد.

عادلرامی

مدافع فرانسوی که او هم سابقه فتح جام جهانی را دارد. 

رامی در 34 ســـالگی و پس از تجربه حضور در تیم های 

مختلف هنوز هم مشتریان خوبی دارد. جالب اینکه در 9 

ماه اخیر ســـه باشگاه مارسی، فنرباغچه و سوچی روسیه 

قرارداد خود با این بازیکن را فســـخ کرده اند و با این حال 

گفته می شود از میلان، سویا و والنسیا پیشنهاداتی دارد. 

پس از حضور کوتاه مدتش در لیگ روســـیه، بازگشت به 

فرانسه می تواند بهترین گزینه برای او باشد.

جاناوبیمیکل

پس از 11 سال حضور در چلسی، این هافبک نیجریه ای 

می توانست انتخاب هایی بهتر در ادامه مسیر فوتبالی اش 

داشته باشـــد، اما از میان پیشنهادات خوبی که داشت، 

تصمیم گرفت چین را انتخاب کند و به تیانجین تدا رفت. 

ســـپس از مقطعی کوتاه از فصل قبـــل راهی میدلزبورو 

شـــد و در این فصل هم در ترابزون اسپور ترکیه و در کنار 

مجید حسینی، لژیونر ایرانی این تیم توپ می زند. ترابزون 

تصمیمـــی برای ادامه همکاری با میکل ندارد و او در 33 

ســـالگی باید به فکر پیدا کردن باشـــگاهی جدید برای 

خود باشد.

ماپویانگاامبیوا

نام این مدافع آفریقایی در نیوکاسل مطرح شد، اما او در 

این تیم انگلیسی عملکرد چندان خوبی نداشت. حضور 

در لیون و مقطعی هم در رم باعث شـــد تا دوباره به دوران 

خوبش برگردد. او حالا به مرز 31 ســـالگی رسیده و لیون 

هم تصمیم دارد قراردادش را تمدید کند. گفته می شـــود 

مون پلیه، تیم ســـابق او که در سال 2012 به همراه آنها 

فاتح لیگ فرانســـه شده، دوباره برای به خدمت گرفتن او 

ابراز تمایل کرده است.

نوریشاهین

زمانی از این هافبک ترک تبار به عنوان ســـتاره آینده دار 

بوندس لیگا نام برده می شـــد. شـــاهین در 16 سالگی 

نخســـتین بازی اش در لیگ آلمان را انجام داد تا عنوان 

جوان ترین بازیکن تاریخ این مســـابقات را تصاحب کند. 

6 سال بعد رئال مادرید او را به خدمت گرفت، اما چندین 

آسیب دیدگی پیاپی باعث شد نتواند دوران موفقی در این 

تیم اسپانیایی داشته باشد. حتی انتقال قرضی به لیورپول 

هم نتوانســـت او را به دوران موفق قبل برگرداند. او با 31 

سال سن این روزها در آستانه جدایی از وردربرمن است. 

برمن درنهایت موفق شد با موفقیت در دیدار پلی آف، در 

بوندس لیگا بماند اما شاهین احتمالا بین ماندن در آلمان 

یا حضور در ترکیه و بازی در یکی از تیم های این کشـــور 

یکی را انتخاب خواهد کرد.

سالومونکالو

این مهاجم ســـاحل عاجی در چلسی نامی برای خودش 

دســـت وپا کرد و در نهایت 8 سال پیش و پس از قهرمانی 

این تیم در لیگ قهرمانان اروپا لندن را ترک کرد. کالو که 

به زودی 35 ســـاله می شود هنوز تصمیم به خداحافظی 

از فوتبال نگرفته و برای فصل آینده به دنبال تیمی جدید 

اســـت. هفته های پایانی حضور او در هرتابرلین با انتشار 

فیلمی که از خـــودش و همبازیانش گرفته بود که در آن 

فاصله گذاری اجتماعی را رعایت نکرده بودند، حاشیه ساز 

شـــد. گفته می شـــود کار انتقال او به بوتافوگوی برزیلی 

درحال نهایی شدن است و او احتمالا اروپا را ترک خواهد 

کرد.

ازکوئیلگارای

مدافع سابق رئال مادرید که هنوز هم می تواند در تیم های 

اروپایی توانایی هایش را نشان دهد. گارای آرژانتینی که 

حضور در فینال جام جهانی 2014 را تجربه کرده است در 

این فصل با والنسیا دچار مشکل شد و پس از انتقاداتی 

که نسبت به برکناری مارسلینیو از هدایت این تیم داشت، 

از سوی باشگاه کنار گذاشته شد و حالا بازیکن آزاد است. 

گارای سال ها یکی از اهداف منچستریونایتد و تاتنهام برای 

تقویت خط دفاعی بوده و فصل پیش هم در لالیگا نشان 

داد که هنوز از روزهای خوبش فاصله نگرفته است با این 

حال بعید است باشگاهی بزرگ در 33 سالگی به دنبال 

خرید او باشد و احتمالا راهی تیمی متوسط خواهد شد.

کوینمیرالاس

این وینگر بلژیکی سال ها در ترکیب اورتون حضور داشت 

و عملکرد قابل قبولی از خود به جای گذاشـــت. میرالاس 

در ابتدای این فصل به کشـــورش برگشـــت تا در آنتورپ 

بازی کند، اما حضور در این باشگاه بلژیکی تجربه موفقی 

برایش نبود و باشگاه این ملی پوش سابق و 32 ساله را در 

لیست مازاد خود قرار داده است. البته یکی از دلایل مهم 

این تصمیم، دستمزد بالای میرالاس است. او در اورتون 

در 186 مســـابقه آمـــار 38 گل و 34 پاس گل را به جای 

گذاشت و پس از آن نیز دو حضور قرضی در المپیاکوس 

و فیورنتینا را تجربه کرد.

دورشدنمحمدوکیلیازتیمملینوجوانانهممخالفانزیادیداشتوهم

موافق.البتهکارنامهوکیلیدرپشتوانهسازیوافتخارآفرینیبلندقامتاننوجوان

نشانمیدهداویادگاریارزشمندیرابرایوالیبالایرانبهجاگذاشتهاست،

یادگاریایکهبرخلافمیلخودکنارگذاشتهوبهدنبالادامهرویاهایشبه

باشگاهسایپارفتهاست.اوکهبعداز7سالحضوردرتیمملینوجوانانهنوز

کارشرابااینردهسنیتمامنکردهپاسخگویسوالات»فرهیختگان«شدتا

دربـــارهاوضاعاینروزهایوالیبالایرانبگوید.ازبلاتکلیفیتیمهایملیتا

تشکیلتیموالیبالدر5ردهسنی.گفتوگوی»فرهیختگان«باوکیلیرادر

ادامهمیخوانید.

ازبلاتکلیفیتیمهایملیشروعکنیم،تقریباتکلیفسرمربیهیچکداماز

ردههایسنیتیمملیمشخصنیست!

فکر می کنم تغییر زمان مســـابقات آسیایی در رده سنی نوجوانان و جوانان که برای 

نوجوانان 13 بهمن ماه خواهد بود، کمی خیال فدراســـیون را راحت کرده است که 

فرصـــت کافی برای تیم هـــای رده پایه دارد، البته فکر می کنم عطایی را در تیم ملی 

جوانان نگه دارند و درمورد نوجوانان نمی دانم تصمیم شـــان چیست و اهمیتی هم 

ندارد برایم که چه کاری می خواهند انجام دهند! اخبارشان را پیگیر نیستم و راجع به 

تیم بزرگسالان هم فکر می کنم با توجه به مصاحبه رئیس فدراسیون که می خواهند 

جزء 4 تیم برتر دنیا باشند، دوست دارند از گزینه های خارجی استفاده کنند، وقتی 

هدف گذاری شان این است حتما یک مربی بزرگ را می آورند که البته منوط به این است 

که این کار را بشود انجام داد چراکه بحث شرایط اقتصادی است و اینکه مربیان خوب 

در کشورهای دیگر ممکن است تا پایان المپیک قرارداد داشته باشند و برای چندماه 

بعد از سال 2020 ممکن است نیایند، ولاسکو هم اعلام کرده در آن مدت نمی تواند 

بیاید و با توجه به قراردادی که با ایتالیا دارد در هیچ زمینه ای همکاری نمی کند و باید 

دید برنامه فدراسیون چه خواهد بود.

احتمالبرگشتشمابهتیمملیوجوددارد؟

من قطع همکاری نکرد ه ام که بخواهم دوباره همکاری کنم، این نظر فدراسیون بوده 

که دنبال گزینه های دیگر باشد و البته حقش است و مشکلی هم نیست ولی ما تاکنون 

خیلی بازیکن تربیت کرده ایم، از ســـال 2014 که در دنیا بدون ست باخته قهرمان 

شدیم بازیکنانی چون جواد کریمی، یلی، اسفندیار و مجرد به تیم ملی رسیدند که 

دســـتاورد بزرگی است، در 2017 که  قهرمان جهان شدیم، فلاحت خواه،  شریفی، 

حضرت پور، توخته و کاظمی اضافه شدند. در دور سوم هم سعادت، جبهه، سرلک، 

خواجه و فیض امام دوســـت. اینها بازیکن هایی هســـتند که طی دوسه سال آینده 

می توانند خودشـــان را اثبات کنند، در فیزیک بازیکن ها و رساندن شان به تیم های 

ملی جوانان و بزرگسالان موفق بودیم و این کارنامه وجود دارد و نیازی نیست کتمان 

کنند یا من اصرار کنم که این بازیکنان ساخته شده اند.

والیبالرادرســـالیکهگذشـــتدرلیگبرتروتیمهایملیچطورارزیابی

میکنید؟

خب جوانان قهرمان دنیا شد، بزرگسالان مجوز المپیک گرفت، نوجوانان هم در دنیا 

بالاتر از تیم های آسیایی ایستاد و پنجم شد که البته جابه جایی مقام ها در رده سنی 

جوانان طبیعی است و ما هنوز هم جزء بهترین تیم های دنیا هستیم، ایتالیا دو دوره 

به وســـیله ما حذف شد و عملکرد سه دوره ما خیلی خوب و قابل دفاع است و معدل 

ما 240 امتیاز از 300 امتیاز یا نمره 18 از 20 است، تنها تیم 250 امتیازی روسیه 

است که بازهم قهرمانی های ایران از روس های بیشتر است. لیگ برتر هم با تعطیل 

شدن 50 روزه اش شور و هیجانش کم شد و بعد از آن کرونا آمد و نیمه کاره ماند، در 

بخش لیگ برنامه ریزی خیلی دقیق نبود، فدراسیون هم با سرپرست اداره می شد و 

درمجموع لیگ سال گذشته کمک زیادی برای تیم ملی نداشت.

شـــماسالهانســـلطلاییوالیبالرابهتیمملیبزرگسالان

معرفیکردید؛نفراتیمانندمعروف،مجرد،میرزاجانپورو...

دلیلافتتیمملینوجواناندرسالیکهگذشتچهبود؟

ما افت چندانی نداشتیم، بازیکنانی تربیت شدند و به تیم  های ملی 

بالاتر رسیدند، ولی به جایگاه باتجربه ترها رسیدن در کوتاه مدت 

برای جوان ترها سخت می شود، به طور مثال ما امیر غفور، یلی و 

شهرام محمودی را در تیم بزرگسالان داریم و پشت سر آنها 

بردیا سعادت است که چند تیم خارجی ازجمله ایتالیا 

و صربستان خواهان او هستند که با 18 سال فکر 

می کنم به عنوان کم سن ترین لژیونر تاریخ قاره آسیا 

صربستان را انتخاب کرده است، ولی برای او با این 

همه توانایی رفتن به تیم بزرگسالان سخت خواهد 

بود، ما نگران ساختن بازیکن نیستیم، همان طور که 

بازیکن های زیادی را برای تیم های ملی تربیت کردیم 

فکر می کنم به اندازه کافی بازیکن ساخته شده که در 

آینده می توانند به تیم ملی کمک کنند.

والیبـــالمابهچهچیزینیازدارد؟فدراســـیونو

وزارتخانهچقدربهوظیفهشانعملمیکنند؟

والیبال ما وحدت و همدلی می خواهد که متاسفانه کمتر شده است، برای هر پدیده ای 

که درحال رشـــد باشد اتفاقاتی می افتد که سرعت آن رشد را بگیرد، درحال حاضر 

والیبال ممکن است دچار حاشیه هایی شده باشد، درگیری بین مربیان و علیه هم 

صحبت کردن ها کارهای خوبی نیست و فکر می کنم این ما را تهدید می کند. موضوع 

دیگر این است که فدراسیون اعلام کرده نیازی به کمک های مالی وزارتخانه ندارد و 

چون داورزنی از آنجا آمده است همان دیدگاه وزارتخانه را در فدراسیون پیش می برد 

که باید در نظر گرفته شـــود امسال با وجود کرونا شاید حامیان مالی کم شوند و به 

مشکلات مالی بربخوریم، بازهم باشگاه ها با شرایط سخت کم و زیاد هزینه می کنند 

و بازیکن ها را برای تامین زندگی شـــان تحت پوشش قرار می دهند تا بتوانند بعد از 

لیگ به تیم ملی کمک کنند و این جای تقدیر دارد، راســـتش بعضی وقت ها خیلی 

نمی خواهند به مجموعه ای کمک کنیم همین که کاری به کارشان نداشته باشیم و 

بگذاریم آرامش خود را حفظ کنند بزرگ ترین کمکی است که می توانیم انجام دهیم، 

والیبال نیاز به حمایت همه جانبه دارد، نیاز به حمایت رسانه ها دارد. نباید بگذاریم 

کدورت ها باعث نشـــود ریشه نهالی که کاشته ایم خشک شود تا در المپیک بازهم 

بتوانیم مردم را خوشحال تر کنیم.

المپیکخیلیهمدورنیست،اینبلاتکلیفیتیمبزرگسالانباعث

نمیشودهمانگیزهبچههاپایینبیایدوهمتیمافتکند؟

نزدیک به 15 ماه تا المپیک مانده که اگر ســـرمربی تیم ملی بزرگسالان 

با یک انتخاب خوب معرفی شـــود و بچه هـــا بدانند در لیگ رصد 

می شوند و بلاتکلیف نیستند به طور حتم تاثیرش مثبت 

است ولی باید ببینیم فدراسیون چه برنامه ای برای 

بزرگسالان دارد، اول اینکه مربی باید نسبت به 

حریف های المپیک شـــناخت داشته باشد و 

هم این شناخت را پیدا کند، المپیک میدان 

سختی است و هر کسی که بیشترین تمرکز و 

تلاش را داشته باشد می تواند موفق تر باشد، 

به المپیک نمی توان با اما و اگر رفت و به 

سکو و مدال رسید.

برایبیـــرونآمدنازاینوضعیتچه

بایدکرد؟

باید فدراسیون زودتر سرمربی را معرفی کند، اگر مربی ایرانی یا خارجی می خواهد زودتر 

مذاکره کند، اینکه می گویند تیم آقایان و بانوان برزیل هم تمرین نمی کنند درست 

ولی آنها مربیان شان آماده اند و هر موقع اراده کنند می توانند برنامه های خودشان را 

پیاده کنند ولی ما نسبت به آنها یک مقدار عقب تر هستیم که باید با انتخاب سرمربی 

این نقص را برطرف کنیم. 

بهسایپارفتید،برنامهتانبرایردههایسنیشانچیست؟

به سایپا رفتم چون عقیده داشتم یک سری برنامه ها را در این 6 سال ناتمام گذاشتم، 

اولین برنامه این است که به جز تیم زیر 19 سال و جوانان، در رده های سنی 11 تا 13 

سال، زیر 15 سال و زیر 17 سال نیز تیم تشکیل بدهم تا بازیکنان بااستعداد به جای 

دو رده سنی پایه در 5 رده سنی و در 5 نقطه تهران در جنوب و شمال و شرق و غرب و 

مرکز فعالیت کنند تا خروجی آن پشتوانه ای برای تیم ملی باشد.

باوجودشماوکارخانهدراینباشگاهقراراستاتفاقبنیادیبرایتیمرخدهد؟

من و کارخانه می خواهیم کاری کنیم تا تعداد زیادی بازیکن باتعصب از باشـــگاه به 

رده سنی بزرگسالان باشگاه و درنهایت تیم ملی تزریق شوند و عقیده دارم بازیکن ها 

هرچقدر کمتر باشگاه را تغییر دهند از نظر اخلاقی و صمیمیتی طی طولانی مدت 

خاص تر خواهند بود که این خود می تواند مکتب خوبی باشـــد تا باشگاه فرهنگی-

ورزشی هم معنادار باشد.

لیگبرترامسالراچطورپیشبینیمیکنید؟

تقسیم بازیکنان در تیم ها خیلی خوب بود و تعداد تیم های مدعی امسال بیشتر شده 

است، سایپا، سپاهان، ارومیه، ورامین، سیرجان و هراز یزد مدعی هستند و تیم های 

خوب و قدرتمند زیاد اســـت، گنبدی ها هم همیشـــه با حمایت تماشاچی هایشان 

بازی های خوبی را انجام می دهند و فکر می کنم امسال تیم ضعیفی نداشته باشیم و 

رقابت ها در بالای جدول بسیار سخت و فشرده خواهد بود. چون یک سری از بازیکن ها 

که سال گذشته در خارج از کشور بودند به لیگ ایران برگشته اند، فکر می کنم امسال 

از لیگ نیمه کاره رهاشده قبلی بسیار بهتر باشد، به شرط اینکه کرونا بگذارد و بازی ها 

را بتوانیم به اتمام برسانیم.

کروناباعثنمیشـــودبرنامههایتانبهتاخیربیفتد؟تمرینهابااینمشکل

جهانیبرقراراست؟

مشکل کرونا همچنان باقی است، ما منتظریم با حضور مقامات مسئول در رعایت 

پروتکل های بهداشتی و پزشک تیم تمام بازیکن ها را برای تست کرونا دعوت کنیم. 

برای ما اول سلامتی بازیکنان به خصوص در رده های سنی پایه مهم است چراکه آنها 

نیاز به مراقبت دارند و مانند بزرگسالان باتجربه تر نیستند، دنیا در بحث کرونا  فراز و 

نشیب دارد، یک بار همه امیدوار می شوند که فعالیت ها را شروع کنند و دوباره مشکلاتی 

ایجاد می شود که روند را کند می کند. به هر حال جان هر انسانی بالاتر از هر مساله 

دیگری حتی مدال المپیک است.

بازیکنانیکهدرپایانفصلبهعنوانبازیکنآزادتیمهایخودراترکمیکنند

مازاد اما پرطرفدار

وکیلیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:نمیتوانبااماواگربهالمپیکرفتومدالگرفت

ظاهرا نظر مسئولان والیبال انتخاب مربی خارجی است
هنوزهمجزءبهترینهایدنیاهستیم امساللیگبهترینسبتبهقبلداریم

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

سولشایردرگفتوگوباسانلندن:

بامنچستریونایتدحسعاشقومعشوقیدارم

ســـرمربیتیمفوتبالباشـــگاه

منچســـتریونایتداعلامکردکه

قراردادخودرابامنچستریونایتد

تمدیدمیکندوقراراســـتدر

فصلآیندهنیزبااینتیمبهکارخودادامهبدهد.متناظهاراتسولشایردر

گفتوگوباسانرابخوانید.

شرایطباشگاهچگونهاست؟آیاازبحرانابتدایفصلفاصلهگرفتهاست؟

بله به نظر من مشکلی در کار نیست و مسیر خوبی را طی می کنیم، از ابتدا هم مشخص 

بود که قرار نیست از من در این فصل انتظار بالایی وجود داشته باشد اما برای فصل 

آینده این انتظار بالا طبیعی است، چراکه خود من هم چنین انتظاری خواهم داشت، 

باید وعده قهرمانی بدهیم و این چیزی است که من به خاطر آن در خدمت تیم هستم. 

قراردادشماتمدیدخواهدشد؟

من به باشگاه حق می دهم برای گزینه های دیگر برنامه ریزی داشته باشد، این هم 

طبیعی است و هم حرفه ای. از این بابت نگران نیستم و دلخور هم نمی شوم، به یاد 

می آورم که یکی از روزنامه ها نوشـــته بود منچستریونایتد با این کارهایش سرمربی 

خود را از دست می دهد، درحالی که این روزها خود من به پروژه استعدادیابی کمک 

می کنم و اگر قرار باشـــد در جلسه مذاکره با یک مربی بزرگ حضور داشته باشم با 

کمال میل این کار را خواهم کرد. من عضوی از این خانواده هستم و برای خانواده 

هرکاری از دستم بربیاید، دریغ نخواهم کرد. رابطه ام با منچستریونایتد طوری است 

که با آن حس عاشق و معشوقی دارم!

بهعنوانیکمهاجمقدیمی،ازفهرســـتپیشـــنهادیشماهیچمهاجمی

دیدهنمیشود!

دلیلی برای این کار نبود، البته من فقط به عنوان عضوی از تیم فنی نظرات خود را 

منتقل کردم، احتمال خرید یک یا دو مهاجم بزرگ برای فصل آینده وجود دارد اما 

برای من به خدمت گرفتن مدافع تمام عیار و یک ستاره برای میانه میدان بسیار اهمیت 

دارد، این دو مورد اکنون از نقاط ضعف جدی در منچستریونایتد محسوب می شوند. 

پسازمصدومیتمجبوربهخداحافظیشدید،هنوزهمسرگرممداواهستید؟

بله این مشـــکل قدیمی گاهی من را دچار دردســـر 

می کند اما چندان جدی نیســـت، جلســـات 

طولانی مـــدت فیزیوتراپی من تمامی ندارد و 

گویا همیشه باید سرگرم این درمان باشم، 

نوعی ورزش است و حس بدی نسبت به 

آنها ندارم. 

بازیکنانمنچستریونایتدازبخش

مهمیازحقوقخودگذشتند؟

بله همین طور اســـت، بخشـــی از این 

مبلغ برای کمک به خود باشـــگاه است، 

کاری که هواداران نیز در یک کمپین بزرگ 

انجام داده اند و این کار ادامه خواهد داشت، 

بخشی از این مبلغ نیز برای امور خیریه صرف 

خواهد شد. 

مصاحبهروز

بابکسرانیآذر
مترجم
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روزنامهنگار


